
 
 

Z á p i s n i c a 

z pracovného stretnutia projektu Centra intenzívnej zdravotnej starostlivosti „CIZS,“ konaného dňa 
05.05.2023 o 16.00 hod. v zasadačke Mestského úradu Nová Baňa 

 Prítomní: 
Primátor mesta:       Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA 
MEDICAL, n.o.-štatutár: PaedDr. Mgr. Ivan Baláži, MBA, DBA 
Poslanci:    Peter Budinský, Peter Forgáč, Anton Medveď, Ing. Peter Pšenák,  

                                                         Ing. Karol Tužinský, Maroš Marko 
 

Ďalší prítomní:           Mgr. Ľudmila Rajnohová, PhDr. Lenka Šubová  
 

Ospravedlnení:        JUDr. Vladislav Lalka 
 

Primátor mesta privítal prítomných a otvoril pracovné stretnutie. Cieľom stretnutia bolo 
vyhodnotenie aktuálnej situácie a dohodnutie spoločného postupu MEDICAL, n.o. s prihliadnutím 
na možnosti a limity jeho jednotlivých zakladateľov projektu Centra intenzívnej zdravotnej 
starostlivosti „CIZS“  za mesto Nová Baňa.  
 
Na pracovnom rokovaní bolo prediskutované:   

 zhrnutie informácií týkajúcich sa dofinancovania zo strany Ministerstva zdravotníctva SR. 
Projekt CIZS Nová Baňa nemá nárok na dofinancovanie a ministerstvo ho neposkytne, čo 
odôvodňuje výškou celkových oprávnených výdavkov (COV) v žiadosti o NFP a tým, že ich 
metodika je viazaná len na ceny stavebných materiálov, ktoré t.č. klesajú.  

 potreba dofinancovania z vlastných zdrojov MEDICAL, n.o. viac ako 280 tis. eur, pokiaľ majú 
byť práce zrealizované podľa uzatvorenej ZoD. Stavebná spoločnosť LEVSTAV – LEVICE s.r.o. 
aktuálne avizuje požiadavku na uzatvorenie dodatku ku ZoD vo výške 15% zo zmluvnej ceny, 
ktorý MZ SR tiež nebude schopné prefinancovať.   

 Realizovateľnosť projektu z pohľadu nevyhnutných spomínaných vlastných zdrojov na 
dofinancovanie a tiež z časového hľadiska (zhotoviteľ prerušil stavebné práce a dielo je 
potrebné dokončiť do konca roka 2023). Aktuálne sa javí, že môže ísť o posledný moment na 
zastavenie projektu, pretože ak sa nezrealizuje v súlade so zmluvou o NFP, MEDICAL, n.o. by 
musel vracať celú výšku poskytnutého NFP. Treba uskutočniť rozhodnutie vedúce 
k pokračovaniu alebo ukončeniu stavebných prác. 

 

Prítomní sa spoločne zhodli, že:    

 výsledkom konštruktívnej diskusie bude návrh Zakladateľa 1 (Mesta Nová Baňa), aby 
Zakladateľ 2 (MEDIFORM, s.r.o.) predložil návrh ďalšieho smerovania projektu v súlade so 
zmluvou o NFP a aby boli zadefinované konkrétne vzťahy všetkých zakladateľov MEDICAL 
n.o. v Osobitnej zmluve. Návrh ďalšieho postupu predloží Zakladateľ 2 písomne Zakladateľovi 
1 v termíne do 12.05.2023.  

 
Primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA poďakoval všetkým prítomným za 

účasť a stretnutie ukončil. 
 

 
  Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA                

                        primátor mesta              
Zapísala: PhDr. Lenka Šubová 


